
Van: Secretariaat IVN Veghel [mailto:secretariaat@ivn-veghel.nl]  
Verzonden: maandag 26 maart 2018 21:11 
Aan: Griffie | gemeente Meierijstad <Griffie@meierijstad.nl> 
Onderwerp: ballonnen 
 
Beste gemeenteraadsleden Meierijstad, 

Bij deze vragen wij uw aandacht voor het oplaten van ballonnen:  

Bij feestelijke gelegenheden worden vaak ballonnen los gelaten, soms met een kaartje van de 
afzender. De milieugevolgen van deze acties variëren van ballonnen die als zwerfvuil terug te 
vinden zijn in o.a. onze bossen tot het verstrikken van dieren in de linten van ballonnen en het 
vinden van resten in de magen van vogels en vissen. Ook biologisch afbreekbare ballonnen zijn 
geen oplossing; het duurt, afhankelijk van het weer, tussen de 10 weken en enkele jaren voordat 
deze ballonnen ‘afgebroken’ zijn. 

Het tegenstrijdige is dat het oplaten van ballonnen een feestelijke gebeurtenis is terwijl de 
gevolgen dat allesbehalve zijn. Wij willen jullie daarom vragen om, gezien de gevolgen voor ons 
milieu en onze fauna, af te zien van het oplaten van ballonnen in onze Meierijstad. Een ‘schoner 
milieu begint bij jezelf’, nietwaar?  

Er zijn gemeenten die een actief beleid voeren om deze milieuvervuiling te voorkomen; zo heeft 
de gemeente Amsterdam een verbod op het oplaten van ballonnen bij evenementen. Het zou 
mooi zijn als ook de gemeente Meierijstad een dergelijk verbod op zou nemen. 

Zie voor meer informatie: http://www.ballonnenexperiment.nl/ en 
http://www.dieballongaatnietop.nl/alternatieven/misvattingen/ 

Dit verzoek is ook gedaan aan de diverse wijk- en dorpsraden en aan wethouder van Rooyen, 
portefeuillehouder van het evenementenbeleid én natuurbeheer. 

Met vriendelijke groet, 
Karin Koppen 
namens bestuur IVN Veghel 
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